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CUW.402.3.2022 

Marki, 20 kwietnia  2023 r.  

 

Pan Daniel Kurek 

Radny Rady Miasta Marki    

Za pośrednictwem  

Pani Agnieszki Lużyńskiej   

Przewodniczącej Rady Miasta Marki  

 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie decyzji dotyczących planów 

inwestycyjnych w nowe obiekty oświatowe, informuję co następuje: 

 

Ad. 1. Burmistrz Miasta Marki Burmistrz nie posiada strategii budowy nowych 
obiektów oświatowych w postaci sformalizowanego dokumentu, jednak strategia 
rozwoju bazy obiektów oświatowych wynika z innych dokumentów strategicznych 
oraz bieżącej analizy danych demograficznych.  

Ad. 3. Strategia wynika z innych dokumentów merytorycznych  
i planistycznych. Przepisy prawa oświatowego i samorządowego nie nakazują 
posiadania takiego dokumentu przez organ wykonawczy. Burmistrz obecnie 
dysponuje prognozami demograficznymi oraz analizami ruchu budowlanego, które 
stanowią podstawę do podejmowania działań w zakresie planowania sieci szkół 
podstawowych w mieście Marki.  

Ad. 4. Działania Burmistrza Miasta Marki w kwestii rozwoju bazy oświatowej 

bazują na informacjach wskazanych w ad.1 i ad. 3. Obecnie nie prowadzone są 

prace nad przyjęciem strategii budowy obiektów oświatowych w formie 

sformalizowanego jednolitego dokumentu.   

Ad. 5. Zadaniem powierzonym pracownikowi Wydziału Zagospodarowania 

Przestrzennego Urzędu Miasta Marki było przygotowanie prognoz dotyczących 

oszacowania liczby uczniów w poszczególnych obwodach szkół podstawowych i taki 

dokument został dołączony do odpowiedzi z dnia 12 stycznia 2022 r. na interpelację. 

Trendy rozwoju demograficznego i urbanistycznego gminy stanowiące 

podstawę opracowania w/w prognoz były przedstawione na Komisji Oświaty w 2019 

roku przez autora tego opracowania, przy pracach nad planem sieci szkół 

podstawowych od 1 września 2019 roku. Mapy ilustrujące trendy rozwoju 

demograficznego i urbanistycznego stanowiące podstawę sporządzonych prognoz 

przedstawiono w załączniku nr 1 do niniejszego pisma. 
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Ad. 6. Wskazany plan nie jest sformalizowany w postaci jednolitego 

dokumentu. Plan inwestycyjny realizowany jest w rozumieniu poszczególnych decyzji 

i konkretnych działań mających na celu rozwój bazy edukacyjnej. Kluczowym 

elementem tych działań była decyzja o powołaniu spółki Mareckie Inwestycje 

Miejskie na podstawie uchwały Nr XXIII/154/2012 Rady Miasta Marki z dnia 14 

marca 2012 roku w sprawie utworzenia przez Gminę Miasto Marki spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą "Mareckie Inwestycje Miejskie" Spółka  

z o.o., a następnie powierzenia jej zadań z zakresu oświaty na podstawie uchwały nr 

LVI/480/2018 Rady Miasta Marki z dnia 11 stycznia 2018 roku w sprawie 

powierzenia spółce Mareckie Inwestycje Miejskie Sp. z o. o. zadania własnego 

Gminy Miasto Marki polegającego na budowie, utrzymaniu i udostępnianiu obiektów 

oświatowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 

Ad. 7. i Ad. 8 Aktualnie nie zabraknie miejsc w przedszkolach, ale 

istnieje potrzeba uniezależnienia się od przedszkoli prowadzonych przez inne 

podmioty niż samorząd, na których funkcjonowanie i rozwój nie mamy wpływu. 

Podobnie niestabilna sytuacja w zakresie ustawodawstwa w dziedzinie oświaty  

w ostatnich latach narażała samorządy na podejmowanie wysokokosztowych działań 

w bardzo krótkim czasie, w związku z czym zaplanowanie z odpowiednim 

wyprzedzeniem działań w zakresie rozwoju bazy oświatowej jest konieczne  

i uzasadnione. Takie działanie pozwala również na właściwe przygotowanie się 

mareckiego samorządu do aplikowania o środki zewnętrzne na rozwój i modernizację 

bazy oświatowej.  

W związku z powyższym stanowisko Burmistrza Miasta Marki nie stoi  

w sprzeczności z posiadaniem planów inwestycyjnych  w tym zakresie.  

Ad. 9. Wyjaśnienia tej sprawy przedstawia odpowiedź na pytania nr 7 i 8.  

Ad. 10. W związku z potrzebą uniezależnienia się od przedszkoli 

niepublicznych istnieje potrzeba zwiększenia miejsc w przedszkolach publicznych, 

dla których organem prowadzącym jest Burmistrz Miasta Marki, co zminimalizuje 

zagrożenia braku odpowiedniej liczby miejsc w przedszkolach w przyszłości  

w związku z dynamicznym rozwojem miasta.  

Ad.11.  Spółka Mareckie Inwestycje Miejskie wyłoniła wykonawcę koncepcji  

w drodze nieograniczonego przetargu z 26 lipca 2022 roku. Wykonawcą koncepcji 

została firma Mamgusta Architekci sp. z o.o.  

             Ad. 12. Spółka Mareckie Inwestycje Miejskie działa na mocy 

powierzonego zadania w drodze uchwały nr LVI/480/2018 Rady Miasta Marki z dnia 

11 stycznia 2018 roku w sprawie powierzenia spółce Mareckie Inwestycje Miejskie 

Sp. z o. o. zadania własnego Gminy Miasto Marki polegającego na budowie, 
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utrzymaniu i udostępnianiu obiektów oświatowych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą. 

          Ad. 13. Przetarg na to zadanie ogłoszono 26 lipca 2022 roku, natomiast 

umowę z wykonawcą podpisano 22 września 2022 roku.  

          Ad. 14. Zlecenie obejmuje wykonanie koncepcji całego kompleksu 

edukacyjnego, czyli szkoły podstawowej na 1200 dzieci, przedszkola, żłóbka, boiska, 

przyszkolnej hali sportowej, placu zabaw, zagospodarowania terenu.  Całkowity 

koszt opracowania koncepcji wynosi 83.394 zł brutto. Umowa nie przewiduje wyceny 

częściowej elementów koncepcji i nie posiada składowych kosztów. 

          Ad. 15. Mareckie Inwestycje Miejskie na podstawie uchwały nr LVI/480/2018 

Rady Miasta Marki z dnia 11 stycznia 2018 roku w sprawie powierzenia spółce 

Mareckie Inwestycje Miejskie Sp. z o. o. zadania własnego Gminy Miasto Marki 

polegającego na budowie, utrzymaniu i udostępnianiu obiektów oświatowych wraz  

z infrastrukturą towarzyszącą. 

Ad. 16. Kwestie potrzeby budowy kolejnych obiektów oświatowych 

wielokrotnie było omawiane podczas Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz na 

sesjach Rady Miasta Marki przy omawianiu różnych dokumentów strategicznych dla 

miasta. 

Ad. 17.  Na obecnym etapie nie było planowanych konsultacji z Radą 

Miasta Marki. Po analizie koncepcji przez specjalistów z niezbędnych obszarów, 

takich jak planowanie przestrzenne, oświata itd. koncepcja zostanie przedstawiona 

Radzie Miasta i każdy jej element szczegółowo omówiony. 

Ad. 18.  Odpowiedź udzielona w punkcie 7. 

Ad. 19.  Stanowisko Burmistrza Miasta Marki jest spójne. 

Ad. 20.  Odpowiedź udzielona w punkcie 7. 

Ad. 21. Odpowiedź udzielona w punkcie 7. 

Ad. 22.  Odpowiedź udzielona w punkcie 7. 

Ad. 23.  Zadanie zostało odebrane od wykonawcy w marcu 2023 roku.  

            Ad. 24.  Odpowiedź udzielona w punkcie 12. 

          Ad. 25.  Odpowiedź udzielona w punkcie 12. 

          Ad. 26.  Odpowiedź udzielona w punkcie 14. 

          Ad. 27.  Odpowiedź udzielona w punkcie 15. 

Ad. 28.  Odpowiedź udzielona w punkcie 16. 

Ad. 29.  Odpowiedź udzielona w punkcie 17. 

Ad. 30  Tak. 

Po zakończeniu inwestycji budowy nowej siedziby dla Przedszkola Miejskiego 

nr 2 i opuszczeniu starej siedziby, należało podjąć decyzje co do przyszłości starego 
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budynku przedszkola. Z dokonanych analiz wynikało, że jego rozbudowa  

i modernizacja jest nieopłacalna ze względu na zły stan techniczny. Stąd też zlecono 

Mareckim Inwestycjom Miejskim, które przejęły całą nieruchomość,  opracowanie 

koncepcji budowy nowego obiektu, który powstałby  w miejscu starego, nie 

przesądzając do końca o jego funkcji przedszkola lub żłobka miejskiego. 

Podyktowane to było możliwością wykorzystania koncepcji do zgłoszenia gminy do 

programów rządowych w zakresie budowy nowych przedszkoli lub żłobków, gdyby 

takie zostały ogłoszone.  

Ad. 31.  Nie. 

Ad. 32.  Stanowisko Burmistrza Miasta Marki jest spójne. 

Ad. 33.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 7. 

Ad. 34.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 7. 

Ad. 35.  Koncepcja została odebrana w dniu 31 stycznia 2023 roku. 

Ad. 36.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 12. 

Ad. 37.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 12. 

Ad. 38.  29.458,50 zł brutto. 

Ad. 39.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 15. 

Ad. 40.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 17. 

Ad. 41.  Koncepcja nie została jeszcze zaprezentowana Radzie Miasta 

Marki. 

Ad. 42.  Tak, w przypadku uzyskania dofinansowania z programu 

„Maluch+” zlecone zostanie sporządzenie omawianego projektu budowlanego.  

         Ad. 43.  W obiekcie planowane są wyłącznie oddziały żłobkowe bez 

oddziałów przedszkolnych. Obecnie na terenie Miasta Marki nie funkcjonuje ani 

jeden żłobek publiczny, w związku z powyższym potrzeba budowy takiego obiektu 

jest zasada i wynika z zaspokojenia potrzeb mieszkańców w tym zakresie. 

Ad. 44.  Koszt opracowania projektu budynku żłobka publicznego szacuje 

się na 246.000 złotych. 

Ad. 45-49.  W budżecie na rok 2023 nie została zabezpieczona kwota na ten 

cel. Jeśli wniosek Gminy Miasto Marki w Programie „Maluch+” uzyska 

dofinansowanie, to wówczas Burmistrz Miasta Marki złoży stosowny wniosek do 

Rady Miasta Marki o wprowadzenie do budżetu na rok 2023 pozyskanych środków. 

W związku z powyższym nie mogę wskazać obecnie kwot, o których podanie 

wnioskuje Pan w pytaniu nr 45. Jak również odpowiedzi na kolejne pytania od nr 46 

do 49 mogę przedstawić dopiero po uzyskaniu decyzji o dofinansowaniu inwestycji 

budowy żłobka z Programu „Maluch+”. 

Ad. 50.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 7.   



 
 

B U R M I S T R Z  M I A S T A  M A R K I  
 

 
Burmistrz Miasta Marki 
Aleja Marszałka Józefa Piłsudskiego 95, 05-270 Marki 
Tel.: 22 7811003, Fax: 22 7811378 
www.marki.pl, burmistrz@marki.pl 

Ad. 51.  Stanowisko Burmistrza Miasta Marki jest spójne. 

Ad. 52.  Odpowiedzi udzielono w punkcie 7. 

Ad 53 i 54.  Kiedy dokładnie nie wiemy, bo wynika to z niezależnych trendów 

demograficznych, nagłych zmian w przepisach prawa oświatowego, na które 

samorząd nie ma wpływu oraz sytuacji geopolitycznej (np. konieczności przyjęcia do 

mareckich szkół uczniów z rejonów objętych konfliktem zbrojnym, które mogą 

przebywać na terytorium Marek). Obecnie warunki lokalowe już nie pozwalają na to, 

aby w każdej szkole plany lekcji ułożone były jednozmianowo, co jest rozwiązaniem 

najbardziej optymalnym dla procesu nauczania i oczekiwanym przez rodziców 

uczniów. 

Ad. 55.  Okólna. 

Ad 56.  Tak, obwód SP 1 wymieniony w odpowiedzi na interpelację  

z dnia 12 stycznia 2023 r.  odnośnie pkt. 4 jest obwodem SP nr 1 przy ul. Okólnej.  

W piśmie pojawiła się pomyłkowo ul. Duża zamiast ul. Okólnej.   

Ad 57.  Korekta obwodu SP 1 może być związana jedynie z przejęciem 

południowej części tego obwodu przez SP 2. Zmiana taka oznaczałaby konieczność 

przejścia przez Al. M. J. Piłsudskiego uczniów z tej części obwodu, w celu dojścia do 

SP nr 2 przy ul. Szkolnej. Takich zmian ze względu na bezpieczeństwo uczniów 

należy unikać, stąd też taka korekta została pominięta. Dlatego najkorzystniejszym 

rozwiązaniem problemów dla SP 1,  byłoby wybudowanie nowego obiektu szkolnego 

w rejonie ul. Zygmuntowskiej, znajdującej się po tej samej stronie Al. M.J. 

Piłsudskiego, co siedziba SP 1 przy ul. Okólnej.  

Ad 58.  Określenie w/w konkretnego okresu oraz dokładnego terminu  

z uwagi na czynniki wymienione w odpowiedzi na pytanie nr 53 jest niemożliwe.  

Korekty granic obwodów SP 2, SP 3 i SP 4 mogłyby dotyczyć przesunięcia na północ 

granicy pomiędzy SP 2 i SP 4, korekty granic obwodów SP 3 i SP 4 związanej  

z osiedlem przy ul. Małachowskiego lub wyodrębnieniem nowego obwodu dla szkoły 

z siedzibą przy ul. Dużej 3.  

Ad 59.  W przypadku nowego obiektu szkolnego przy ul. Zygmuntowskiej 

zakładana jest liczebność nie przekraczająca 1200 uczniów, a w przypadku budowy 

nowego skrzydła w obiekcie przy ul. Dużej 3, zakładana jest liczebność nie 

przekraczająca 450 uczniów.  

Ad 60.  Określenie w/w konkretnego okresu z uwagi na czynniki 

wymienione w odpowiedzi na pytanie nr 53 jest niemożliwe. Ponadto decyzje czy 

obiekty te powstaną i w jakim terminie zostaną zrealizowane, uwarunkowane są 

możliwościami ich sfinansowania z budżetu gminy lub możliwością pozyskania 

środków zewnętrznych na ich realizację. Plany inwestycyjne w zakresie budowy 
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nowych szkół podstawowych opisane w odpowiedzi na interpelację z dnia 12 

stycznia 2023 r.  są jedynie informacją o tym gdzie i w jakim wymiarze, mogłyby 

powstać takie obiekty. Posiadanie tych planów nie przesądza o konieczności ich 

realizacji w pełnym zakresie.  

Ad 61.  Odpowiedź jak w punkcie 11. 

Ad 62.  Odpowiedź jak w punkcie 12. 

Ad 63.  Odpowiedź jak w punkcie 13. 

Ad 64.  Odpowiedź jak w punkcie 14. 

Ad 65.  Odpowiedź jak w punkcie 15. 

Ad 66.  Odpowiedź jak w punkcie 16. 

Ad 67.  Odpowiedź jak w punkcie 17. 

Ad 68.  Posiadanie koncepcji omawianego kompleksu już w 2023 roku 

jest niezbędne do opracowania szczegółowych zapisów miejscowego planu 

zagospodarowanie dla tego rejonu oraz może  okazać się konieczne  przy 

aplikowaniu o środki zewnętrzne w przypadku  ogłoszenia programów rządowych lub 

unijnych w zakresie inwestycji w infrastrukturę oświatową. Inwestycja w  kompleks 

edukacyjny  przy ul. Zygmuntowskiej wydaje się być jedną z priorytetowych, ze 

względu na pilne potrzeby nowych miejsc do nauki w obwodzie SP 1 przy ul. 

Okólnej. 

Ad 69-75.  Odpowiedzi udzielono w punktach 61-67. Wstępna koncepcja  

i koncepcja tego obiektu to ten sam dokument nazwany zamiennie w odpowiedzi na 

poprzednie pismo „koncepcją” i „wstępną koncepcją”. 

Ad 76.  Nie. W poprzedniej odpowiedzi błędnie podano, że dla tej 

inwestycji planowane jest wykonanie koncepcji. Przystąpiono do przygotowania 

projektu budowlanego. 

Ad. 77.  Termin przygotowania dokumentacji projektowej wyznaczono na 

28 kwietnia 2023 roku. 

Ad 78.  Nie dotyczy.  

Ad. 79.  Nie dotyczy. 

Ad 80.  Nie dotyczy. 

Ad 81.  Nie dotyczy. 

Ad 82.  Nie dotyczy. 

Ad 83.  Nie dotyczy.   

Ad 84.  Wykonanie projektu budowlanego zostało zlecone przez spółkę 

Mareckie Inwestycje Miejskie. 

Ad 85.  W nowym skrzydle budynku przewidywana jest nowa siedziba 

Zespołu Szkół nr 1 im. Jana Pawła II w Markach. Konieczność przeniesienia szkoły 
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wynika z warunkowości funkcjonowania szkoły w pałacu Briggsów ze względu na 

przepisy oświatowe i przeciwpożarowe.  

Ad 86-87.  Łączna kwota zabezpieczona na cele związane z budową 

obiektów oświatowych przez Mareckie Inwestycje Miejskie znajdują się w dziale 801 

„Oświata i wychowanie”, rozdziale 80101, paragrafie 6050 pod nazwą zadania 

inwestycyjnego „Realizacja inwestycji oświatowych przez Mareckie Inwestycje 

Miejskie Sp. z o.o.” wynosi 6.000.000 złotych. 

Ad 88.  Nie. O pozwolenie na budowę występować będzie spółka. 

Ad 89. Rozpoczęcie budowy uzależnione będzie od zabezpieczenia na 

ten cel niezbędnych środków w budżecie miasta. Dziś nie ma możliwości wskazania 

dokładnej odpowiedzi.  

Ad 90.  Inwestycja będzie możliwa w przypadku jej sfinansowania  

z rządowych lub unijnych programów w zakresie inwestycji w infrastrukturę 

oświatową. 

Ad 91. Spółka Mareckie Inwestycje Miejskie na podstawie uchwały nr 

LVI/480/2018 Rady Miasta Marki z dnia 11 stycznia 2018 roku w sprawie 

powierzenia spółce Mareckie Inwestycje Miejskie Sp. z o. o. zadania własnego 

Gminy Miasto Marki polegającego na budowie, utrzymaniu i udostępnianiu obiektów 

oświatowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą.   

Ad 92.  Przywrócenie możliwości użytkowania Hali Sportowo-

Widowiskowej im. Bożeny Markiewicz zapewni pełną funkcjonalność obecnego 

budynku będącego dodatkową lokalizacją prowadzenia zajęć dla uczniów SP 3 oraz 

dla placówki, która mogłaby powstać w omawianym skrzydle. Remont hali jest 

konieczny w celu możliwości jej użytkowania przez uczniów w/w placówek. Obecny 

budynek nie posiada hali sportowej. 

Ad 93.  Obecnie trwa przygotowanie dokumentacji projektowej dla tego 

zadania. 

  Ad 94.  Przygotowanie projektu zostało zlecone przez spółkę Mareckie 

Inwestycje Miejskie na podstawie uchwały nr LVI/480/2018 Rady Miasta Marki z dnia 

11 stycznia 2018 roku w sprawie powierzenia spółce Mareckie Inwestycje Miejskie 

Sp. z o. o. zadania własnego Gminy Miasto Marki polegającego na budowie, 

utrzymaniu i udostępnianiu obiektów oświatowych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą. 

Ad 95.  Umowę z wykonawcą firmą Mamgusta Architekci Sp. z o.o. 

podpisano w dniu 30 września 2022 roku. 

Ad 96.  Kwota opracowania dokumentacji projektowej to 557.190 złotych 

brutto. 
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Ad 97.  Mareckie Inwestycje Miejskie na podstawie uchwały nr 

LVI/480/2018 Rady Miasta Marki z dnia 11 stycznia 2018 roku w sprawie 

powierzenia spółce Mareckie Inwestycje Miejskie Sp. z o. o. zadania własnego 

Gminy Miasto Marki polegającego na budowie, utrzymaniu i udostępnianiu obiektów 

oświatowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 

Ad 98.  Kosztorys tego zadania jest w trakcie opracowania. 

Ad 99.  Temat konieczności dokonania remontu Hali Sportowo-

Widowiskowej im. Bożeny Markiewicz wielokrotnie poruszano na posiedzeniach 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, jak również pytania w tej sprawie zadawali radni 

podczas sesji Rady Miasta Marki. 

Ad 100.  Jest to remont istniejącego budynku. Ekspertyza remontu szkoły 

i hali sportowej prezentowana była na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w 2020 roku  

i wówczas dyskutowano nad stanem technicznym, zakresem prac i potrzebą 

modernizacji hali. 

Ad 101.  Odpowiedź jak w punkcie 90. 

Ad 102.  Odpowiedź jak w punkcie 91. 

Ad 103.  O założeniu i prowadzeniu przez gminę szkoły 

ponadpodstawowej jaką jest Zespół Szkół Nr 1 im. Jana Pawła II w Markach 

zdecydowała Rada Miasta Marki w drodze uchwały. Do dziś pozostaje ona jedyną 

publiczną szkołą ponadpodstawową na terenie stale rozwijającego miasta. 

Jeśli szkoła ta ma dalej funkcjonować i rozwijać się to konieczne jest 

stworzenie tej placówce odpowiednich warunków lokalowych, gdyż obecna siedziba 

szkoły w Pałacyku Briggsów wprowadza liczne ograniczenia w tej materii. 

Jak dotąd właściwy organ, czyli Rada Miasta Marki nie podjęła decyzji  

o zamiarze likwidacji szkoły lub rezygnacji z prowadzenia szkoły podstawowej przez 

Miasto Marki, w związku z powyższym na podstawie obecnie obowiązujących 

regulacji prowadzenie Zespołu Szkół Nr 1 im. Jana Pawła II uznać należy, że 

prowadzenie tej placówki i dbanie o jej rozwój należy do zadań Miasta Marki.  

Stąd też rozbudowa skrzydła obiektu szkolnego przy ul. Dużej 3, mogłaby 

rozwiązać problemy lokalowe Liceum Ogólnokształcącego, a opuszczenie przez 

szkołę Pałacyku Briggsów pozwoliłoby na wykorzystanie tego obiektu do innych 

celów niż siedziba szkoły ponadpodstawowej.  

Ad 104.  W pierwszej kolejności zlecono Mareckim Inwestycjom Miejskim 

opracowanie koncepcji kompleksu oświatowego w rejonie ul. Żeromskiego, 

Zygmuntowskiej, Wołodyjowskiego, gdyż ta lokalizacja rozwiązuje najpilniejsze 

aktualnie potrzeby związane z brakiem miejsc do nauki dla mieszkańców 

zamieszkałych w granicach obecnego obwodu SP 1, a szczególnie w południowej 
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części tego obwodu. Opracowanie koncepcji budowy obiektu oświatowej w tej 

lokalizacji pomoże dostosować odpowiednie przepisy Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dla tej lokalizacji.  

Lokalizacja szkoły podstawowej w rejonie ul. Grunwaldzkiej (centralnej a nie 

południowej części miasta)  może jedynie w znikomy sposób a zapewne w żaden 

rozwiązać problemy lokalowe SP nr 1. Budowa szkoły w rejonie ul. Grunwaldzkiej ma 

więc najdłuższą perspektywę czasową i może być zrealizowana dopiero w trzeciej 

kolejności po rozwiązaniu problemów z nowymi miejscami do nauki dla SP 1 i SP 4. 

Kompleks edukacyjno-rekreacyjny jaki powstałby w rejonie ul. Grunwaldzkiej  

(objętym MPZP „Grunwaldzka II”) ze względu na jego powierzchnię w większym 

stopniu zaspokajałby mieszkańcom dostęp do usług publicznych w zakresie kultury, 

sportu oraz rekreacji w szerokim jej znaczeniu, niż dostęp do usług w zakresie 

oświaty na poziomie szkoły podstawowej.  

Ad 105.  Uzasadnienie wyboru kolejności opracowania koncepcji 

przedstawiono w odpowiedzi na pytanie nr 104. Lokalizacja szkoły podstawowej  

w rejonie objętym MPZP „Grunwaldzka II” nie wyczerpie potrzeb miasta w zakresie 

ostatecznego zapewnienia miejsc w szkołach podstawowych. 

           Ad 106.  Uchwalenie Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla omawianej działki planowane jest do końca 1 kwartału 2024 

roku. 

 

 Uprzejmie przepraszam za zwłokę w udzieleniu odpowiedzi, jednak szeroki 

zakres danych potrzebnych do opracowania odpowiedzi na wszystkie pytania 

powodował konieczność zebrania i przetworzenia informacji z różnych komórek  

i instytucji miejskich, co znacząco wydłużyło czas przygotowania odpowiedzi. 

 

 

 

 

 

 

Załącznik: 

 Mapy ilustrujące trendy rozwoju demograficznego i urbanistycznego 

stanowiące podstawę sporządzonych prognoz liczebności uczniów  

w poszczególnych obwodach do roku 2027 (Analiza ruchu budowlanego – 4 

mapy). 
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